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PEEEE vsFrom: 5.1.2e

Sent: Thur 9/10/2020 9:38:23 PM

Subject: FW: Situatie Statia

Received: Thur 9/10/2020 9:38:23 PM

... Ik ga niet over beleid op statia

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van: [IIEREDSNN -IEENETI 0 sabagov.nl>
Datum: donderdag 10 sep. 2020 11:16 PM

5.1.2e 6.1. A. minvws.nl>

Kopie:

Onderwerp: RE: Situatie Statia

Beste IENEEL
Dank voor je mail en je signaal.
Even voor je beeld, ik ga niet over het beleid op statia. Dat zijn 5.1.2e samen. Maar ik ben als regional adviseur natuurlijk wel actief

betrokken.

Tk wist echter niet dat zij samen zitten! Dat is echt niet handig (en daar hoefje inderdaad geen epidemioloog voor te zijn), zowel qua
besmettingsrisico voor Is voor de duur datBEY. dan uitligt (in principe 14 dagen na laatste risico-contact).
Tk heb haar net gebeld en toch wel heel sterk geadviseerd om van elkaar te isoleren. Ze gaat er mee aan de gang; dat zou wellicht wel in hun woning
kunnen.

Groet,

BE

¥Edad Original Message-----

From:SAEEETE)EEE Grins l>
Sent: Thursday, September 10. 2020 4:51 PM

Importance: High

HoT

Volgens mij hebben we elkaar maaanden geleden wel eens gesproken. in een overleg met [EXER voor haar verlof. Overigens is ze net weer aan het

werk sonds twee weken.

1k wilde even contact opnemen over de situatie op Statia met een vraag. Ik begreep«EEin isolatie zit, vanwege een positieve test

bij één van beiden. De ander is (nog) negatief, gelukkig.

Ik neem aan dat er een goede reden is om te kiezen voor een gezamenlijke isolatie ipv apart. Ik wil niet opjouw stoel gaan zitten maar ben oprecht
benieuwd naar de achterliggende redenatie. Zoals ik er, als niet-epidemioloog :), naar kijk is in de huidige situatie de kans groter dat de ander ook

positief wordt, met alle gevolgen van dien. Ook als geen besmetting optreedt is de uitval van beide artsen langer dan twee weken.

1k realiseer me heel goed dat het nogal wat zou betekenen voor de betrokkenen. Maar aan de andere kant is er ook sprake van verantwoordelijkheid
voor de continuiteit van zorg. Het is niet zo simpel om binnen 2 weken een vervanger op het eiland te hebben, ook rekening houdend met de

quarantaine. Dus we moeten het hier op zijn minst over kunnen praten, eventueel ook met de betrokkenen. Als het een evt. probleem uit de weg helpt
wil ik daar wel een rol in spelen.

Met vriendelijke groet.
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Corona Crisiscentrum Caribisch Nederland


